
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde 2.dec. 2020 i afdeling 6. 
 
Afbud fra Heidi.   
 
Igen, desværre, en kold omgang med uddeling af poser da det stadig skal foregå 
udendørs. Især denne gang da vi jo sædvanligvis inviterer på æbelskiver og gløgg i 
december, hvad beboerne syntes vældig godt om. 
 
Der var intet særlig at diskutere ved mødet, dog ser vi alle gerne at vores lille anlæg 
atter bliver tilplantet med påskelilier og krokusløg så vi kan nå at få glæde af dem i 
foråret, ligeledes rettet op på græsset flere steder. Også flytningen af bænk ser vi 
gerne er klar inden forårets komme.  
Vi mener jo det må være kommunen der sørger for ilægning af løg eftersom de er 
blevet fjernet i forbindelse med lyskrydset. 
 
Med ønsket om en glædelig jul og et godt nytår. 
 
John Hansen 
 


